
Narodowego Święto Niepodległości
Ludziom niezwykłym, bo gorąco wierzącym w wolną i silną Ojczyznę, choć tej wiary większość
społeczeństwa nie podzielała.
Wbrew rozumowi, ale z wielkim sercem, nie obliczając rachunku prawdopodobieństwa, a po prostu
działając, dokonali niemożliwego. Po nich "została ta siła fatalna" i wiara, że "chcieć to móc" oraz
testament Józefa Piłsudskiego: "Polska będzie wielka albo nie będzie jej wcale". 
Wielkie brawa dla naszych artystów za wzruszające przedstawienie.


